
Florenzi: Mam nadzieję, że Roma mnie odkupi
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Alessandro Florenzi to odkrycie tego sezonu w Serie B. Pomocnik

wypożyczony do Crotone, grał w tym sezonie najpierw przed linią obrony,

a potem na prawej stronie w trójce graczy w środku pola, zdobywając aż

jedenaście goli. W wywiadzie dla gazzettagiallorossa.it mówił, iż ma

nadzieję na powrót do Romy.

Twoja przyszłość?

- Nie rozmawiałem jeszcze z nikim, na razie jest wypożyczenie z prawem do wykupu

przez Crotone i istnieje możliwość, że Roma skorzysta z kontrwykupu i mnie

odzyska.

 

Montella?

- To trener, który pozwolił mi zadebiutować w tamtym sezonie w Serie A. Jest

przygotowany i posiada wielką jakość, dalej trzeba zobaczyć czy kierownictwo

sprowadzi go do Romy.

Rozmawiałeś z dyrektorstwem Romy i Crotone?

- Nie rozmawiałem z dyrektorstwem Romy o mojej przyszłości, z Crotone z kolei tak

i wiem, że chcą wykupić połowę karty. Nie wiem czy Roma mnie odkupi, ale mam

nadzieję, że tak.
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